
   

 
 

Op woensdag 12 juni 2019 zien we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver. Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst 
geeft uw voorzitter aan de eigenaar van de Boschvijver het aantal 
aanwezige leden door. Graag uiterlijk dinsdagmorgen via bovenstaande 
tel nr of mail door te geven als u NIET aanwezig kunt zijn. 
Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het 
verzoek om dit alvast vóór dinsdag a.s. door te geven aan de 
voorzitter, zodat eea op tijd verwerkt kan worden.  

Agenda eetvergadering dd 12 juni 2019 

Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  

Start: 18.45 u.                    !  

1. Opening 
2. Mededelingen  
3. Roll Call ivm kandidaat lid 
4. BBQ  
5. Commissies 
6. Rondvraag    
7. Sluiting  

Eetbijeenkomst 15 mei 2019; een belangrijke avond 
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Afmelden voor bijeenkomsten bij:     Cyro van Malsen, 
       clubpresident  

E-mail: cyro@vanmalsen.net  
Telefoon/sms : 06 - 26492884 
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Voor de een was dat de aanwezigheid van de zonevoorzitter Wierdy de Haan, terwijl voor de 
ander de voetbalwedstrijd van Ajax van levensbelang was. 

Allereerst ontvingen we een rondje van Paul, die ons verlaten heeft en denkt dat hij het leven 
zonder de lions wel aan kan. Hij komt er nog wel achter, dat dit niet zo is. 

Daarna kwam het bericht dat Hans van Genderen en Willem van Toorn los van elkaar besloten 
hebben om eveneens zonder de lions verder te gaan. Al met al geen goed begin van de avond, 
maar de oudjes moeten een keer stoppen zullen we maar zeggen. Willem en Hans waren 38 
jaar lid van ons gezelschap en werden destijds op dezelfde dag beëdigd als lions.  
Willem had de indruk dat hij vanwege zijn leeftijd niet meer paste in de huidige vereniging en 
dat de interesses te ver uit elkaar gegroeid waren. Wel vond hij de club in positieve zin 
veranderd en keek vol vertrouwen naar de toekomst van de lions. Hans was het met de 
opmerkingen van Willem geheel eens.  

We deden geen Roll Call, want het aspirant lid was niet aanwezig. Dus alles voor niks uit 
mijn hoofd geleerd. Maar de suggestie van Wierdy was wel leuk om steeds de buurman iets te 
laten zeggen over het lid dat aan de beurt is. Onthouden! 

Daarnaast had Wierdy ook nog een aantal onderscheidingen bij zich voor leden welke al 
langere tijd lid zijn: 

• Rob de boswachter is 10 jaar lid. 
• Arjan de planoloog is ook alweer 10 jaar lid. 
• Hugo van het ziekenhuis is al 15 jaar lid 
• Ton (t.H) is 40 jaar lid. Es wird Zeit fur mich zu gehen, voelde ik. 

De jubilarissen ontvingen een onderscheiding, welke zij ook echt mogen dragen. 

!  

Het programma voor de volgende avondbijeenkomst luidt: samen wandelen in het donkere 
bos. Er volgt een mail van Hanneke. 

De fundraising commissie heeft een aantal ideeën binnen gekregen en gaat daarmee aan het 
werk. Men houdt ons op de hoogte. Een van de conclusies is in ieder geval dat we Kruller 
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Muller blijven bezoeken met de scholen in Apeldoorn. Er komt een spiegelgroep welke alle 
nieuwe suggesties mede beoordeeld. Vrijwillig boden zich aan: Ton (v E) Wilfred, Arjan en 
Hanneke. 

Dan komt er nog het Veluwe Project, waarbij alle leden betrokken moeten zijn. De commissie 
blijft hierover actief brainstormen. 
Toen was het voor mij hoog tijd om op de E-bike te stappen om min of meer tijdig te kunnen 
zien hoe Ajax in de laatste minuut van de extra tijd verslagen werd en dus niet in de finale 
kwam. We hebben thuis heel veel gehuild. Als ik had geweten dat Simone een 5 minutes talk 
over de rente hield, was ik wellicht gebleven. 

Het was een goede bijeenkomst. 
T.t.H. 

                                  De 5 minutes talk van Simone. 

Op mijn speciale verzoek heeft Simone mij een uittreksel gezonden van hetgeen ze verteld 
heeft. Dit verslag  van haar volgt onderstaand, hoewel ik ook mijn kleur heb toegevoegd: 

De structurele lagere rente in Europa, het nieuwe normaal? 

1. Vermogen. Dagelijkse praktijk: van veel vermogen nog meer maken. Hierbij 
komt de vraag op, hoe doe je dat met de lage rente. 

2. Relativeringsvermogen. Simone is  dagelijks bezig zich af te vragen wat het 
echte nut is van een groot vermogen en maakt dat je gelukkig?  Nee, het 
maakt ons niet gelukkiger, maar het leeft wel een stuk prettiger. Onlangs 
was Simone in Malawi en trof een heel arm volk aan, dat erg tevreden was, 
maar bovenal lief voor de medemens. Daar kunnen wij nog een puntje aan 
zuigen. Tip: willen jullie iets meer over de inwoners van Malawi weten kijk 
dan naar de film op Netflix: “ the boy who harnassed the wind”. Prachtige 
beelden en mooie landschappen en lieve mensen. 

Terug naar de rente en de hedendaagse realiteit in Europa. Tot vandaag hebben we steeds 
gezegd: de rente is laag maar deze gaat wel weer een keer omhoog. Maar is dat wel zo? 
Maar kijk naar Japan waar men nu al 40 jaar een lage rente kent met een lage groei en een 
extreem ruime geldpolitiek. Daarnaast een lage productiviteitsgroei en geringe investeringen 
in nieuwe technologieën.  
Zou dat bij ons ook kunnen gebeuren? Wis en waarachtig: wij hebben al 10 jaar een extreem 
lage rente, we hebben 2,6 biljoen (12 nullen) bij gedrukt en barsten dus van de schulden. 
Ondertussen hebben we nog steeds een groei, maar ook deze wordt jaarlijks minder. De 
belangrijkste reden lijkt te zijn: de digitale economie die veel minder investeringen vraagt, het 
teruglopen van het aantal jongeren t.o.v. de ouderen en demografische ontwikkelingen. 

Laten we ons maar voorbereiden op een lage rente voor langere tijd. Op zich niet erg als je het 
maar weet en probeer de juiste maatregelen te nemen om toch een redelijk rendement te 
krijgen.  
Voor deskundig advies: bel Simone. 
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T.t.H. 

Buitenactiviteit 22 mei 2019; een prachtige avond. 

Op 22 mei werden we om 8 uur verwacht bij de schaapskooi in Hoog Buurlo. Partners waren 
welkom en daar werd gebruik van gemaakt.  

!  

De voorzitter werd gemist en dat is jammer, maar hij zal zeker een goede reden hebben gehad. 
Toen we aankwamen bij de schaapskooi werd er een schaap geschoren. Of dat voor hem fijn 
was zullen we nooit weten, maar het leek mij wel aangenaam voor het dier.  
De kudde bestaat uit zo’n 100 schapen en worden vooral aangehouden voor het kort houden 
van het gras tussen de heide. De schapen eten de hele dag en ’s avonds in de kooi herkauwen 
ze de boel. 

Nadat we hadden genoten van het scheerdersfeest en het welkomst woord van Frank Volkers 
mochten we samen met de boswachter een wandeling maken via het bos naar de heidevelden. 
Wat een prachtige vergezichten werden ons deel. Daarom alleen al zou je de tocht willen 
maken. 

Dat Nederland en de Veluwe zo mooi zijn wist ik niet. We hadden geluk dat de hemel mooi 
blauw was en dat er geen regen viel. Opvallend was hoeveel strepen van vliegtuigen er te zien 
waren. 
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De foto’s welke genomen werden getuigen van de grootsheid van het landschap. 

Ondertussen werd er ook meer verteld over de overige beesten welke leven op Hoog Buurlo.  
Er gaan geruchten dat er ook een wolf is gesignaleerd, maar het bewijs is niet te leveren. Het 
moet een slimme wolf zijn, want hij heeft een unieke plek weten te vinden. 

!  

Na afloop van de excursie mochten we de thee vaak voorzien van rum tot ons nemen., 
aangevuld met kaas, worst en noten. 

Het was een prima avond en de dank ging uit naar Hanneke, welke deze avond verzorgd 
heeft. 
Om half elf reden we terug naar Apeldoorn, nog na genietend van de avond. 
T.t. H.  

PROFICIAT…. 
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      Lions Club Appelthorn      

08 juni  Ad Wijne  
17 juni  Simone Tabor 
20 juni  Cyro van Malsen 
24 juni  Gonneke de Rooij 
29 juni  Thea Kuis 

01 juli  Marianne van Reekum 
03 juli  Paul Meulenberg 
19 juli  Govert de Koning 
20 juli Ton van Exel 
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